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Protokoll 
Styrelsemöte med Västergötlands Orienteringsförbund 
 
Tid:  2025-05-07 19:30  
Plats: Digitalt via teams 
 
Närvaro: 
 
Närvarande  Ej Närvarande  
Ordförande Emma Kindbom   
Ledamöter Gustav Östensson Ledamot Magnus Södervall 
 Jimmy Andersson   
 Therése Ivarsson   
 Anna-Karin Ryberg   
 Maria Kleijn   
    
Konsulent Bertil Åkesson   
Kanslist Nina Olsson   
 
1. Mötets öppnande 
Mötet öppnades klockan 19:00 av ordförande Emma Kindbom  
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Val av protokolljusterare 
Therese Ivarsson valdes till protokolljusterare. 
 
4. Föregående protokoll 
Beslutsloggen gicks igenom. Föregående protokoll fastställdes och lades till handlingarna.  
 
5. Ekonomi 
Nina gick igenom ekonomin och det ser bra ut. Vi kommer även få in pengar kopplat till 
Bertils jobb med utbildningsmaterial för ungdomar.  
 
6. Sammankomster 
Tävlings- och kartkommittén har haft möte och rapporterar att Skene tar sprint DM nästa år. 
Många frågor och bra diskussioner i övrigt.  
 
Viktigt att kommittéerna jobbar på att få in nya medlemmar då vi ser vakanser i nuläget.  
 
Emma rapporterar även att SOFT har svårt med arrangörer till SM och Swedish League nästa 
år.  
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7. Diskussions och/eller beslutspunkter 
Ansvarsområden – vi gick igenom de ansvarsområden vi bestämde förra året och gjorde 
uppdateringar vid behov. 
 
Vi diskuterade även vad vi behöver fokusera på under året och väljer att fokusera på ”fler 
orienterare”. Vi diskuterade lite kring hur kretsarna fungerar och vad vi kan tänkas göra 
framöver. Hur kan vi supporta klubbarna och speciellt våra små klubbar för att få fart igen.  
 
8. Diskussions och/eller beslutspunkter 
Styrande dokument – inget att uppdatera i år, vi låter dokumenten vara till nästa år.  
 
Ungoteket – vi hoppade över det här året och frågan är nu om vi ska satsa på konceptet 
nästa år är eller inte. Vi i styrelsen ställer oss positiva att köra även nästa år och ser att 
konceptet lett till många ledare genom åren.  
 
Beslut: Att köra Ungoteket 2026.  
 
9. Övriga frågor 
SIAC Off – under Öjetrampen lyfte flera deltagare att en SIAC off enhet saknades. Enligt 
Sportident drar inte enheten någon direkt ström i aktivt läge och den behöver inte stängas 
av. Vi bör sprida den här informationen i distriktet.  
 
10. Nästa styrelsemöte 
Sker i samband med O-Camp i Vårgårda. Vi inleder med mat klockan 18:00. 
 
11. Mötets avslutande 
Ordförande Emma Kindbom tackar för visat intresse och avslutar mötet klockan 21:00 
 

 

 

Sekreterare       Justerare                   Ordförande 

Jimmy Andersson  Therése Ivarsson  Emma Kindbom 
 
 


